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Title: The role of the professor in the development of innovative thinking among professional
trainees.
Name: Just
Title: Farhani
Specialization: Organization and development supervisor: Ghraibya virtue
Summary

The study aimed to identify the role of the professor in the development of innovative thinking
among the professional trainees. He relied on three sub-questions and three hypotheses. The
descriptive approach was used to answer the questions presented in the research, which included the
contribution and the role of the professor, Professionals, however, have worked to discover creative
trainees and to use appropriate methods to enhance their abilities and skills in order to reach
everything new and innovative.
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Sommaire

L'étude visait a identifier le role du professeur dans le développement de la pensée novatrice
entre les professions Mitrbesa, ou ils comptaient sur trois sous-questions et trois hypothéses ont été
utilisés méthode descriptive pour répondre aux questions posées dans la recherche, qui comprenait la
contribution et le role du professeur et de l'importance de sa composition, afin de développer des
idées novatrices pour les stagiaires Les professionnels, cependant, ont travaillé pour découvrir des

tagiaires créatifs et utiliser des méthodes appropriées pour améliorer leurs capacités et leurs
mpétences afin d'atteindre tout ce qui est nouveau et innovant.
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